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Dne 7. ledna 2009 v 16.20 hodin v honitbě MS Hlohovec v části nad Alahem ulovil náš člen pan Kamil Doleček jelena
lesního. Jednalo se o čtyřletého pravidelného vidlicového desateráka o hmotnosti 108 kg po vyvržení. Je to historicky
první jelen ulovený v naší honitbě! Úspěšnému lovci gratulujeme a přejeme LOVU ZDAR!         Členové MS Hlohovec

D e s a t e r á k   v   n a š í   h o n i t b ě

M í s t n í   v ý s t a v a   v í n   2 0 0 9
Tak jako každý rok přichází jaro, neodmyslitelně k tomuto ročnímu období patří také Velikonoce. V Hlohovci jsme však

již zvyklí spojovat velikonoční svátky s tradiční výstavou vín, která se vždy koná na velikonoční neděli. Ani letos tomu
nebylo jinak. Český zahrádkářský svaz ZO Hlohovec pořádal tuto výstavu v místním kulturním domě 12. dubna,
ale než mohla proběhnout samotná výstava, předcházelo jí bodování, které proběhlo o týden dříve. Garantem výstavy byl
pro letošní rok ing. Drahomír Míša. Vína  k degustaci bylo možno vybírat z vystavovaných 965 vzorků, z toho bílých odrůd
bylo 639 a červených 326. Zlatých medailí hodnotící komise udělila  326. Subkomise vyhodnotila jako šampióna bílých vín
odrůdu Aurelius, pozdí sběr 2007 od J a J Buriánkových a za červená vína byl jako šampión vybrán Cabernet Moravia
Martina Štěpánka. Nejlépe hodnocené víno hlohoveckého pěstitele bylo Chardonnay, pozdní sběr Michala Sítka.

Pěkné počasí přilákalo velký počet návštěvníků a s přibývající každoroční tradicí, tak stále narůstá i zájem o výstavu.
Na té letošní  bylo 692 platících. K příjemné atmosféře pití dobrého vína dopomohla také cimbálová muzika Longa, jejíž
hudba a zpěv přiměla mnohé k popěvování si známých melodíí.

Pořadatelé výstavy děkují všem vinařům, kteří ochotně poskytli své vzorky, rozšířily tak možnost výběru a srovnání,
dále také degustační komisi, sponzorům a místní krojové chase za spolupráci a výpomoc.

Předseda výstavy Cyril Michalica.
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Ze 14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce, konaného dne 18.12.2008
Průběh jednání:
Po zahájení bylo přítomno 11 členů Zastupitelstva obce. Z jednání
Zastupitelstva obce byli předem omluveni PhDr. Ludvík Jankovič,
RNDr. Marie Michalicová, pan Jan Sítek a dodatečně po zahájení
zasedání pan Karel Vlašic.
bod 1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání
Zastupitelstva obce – Starostka obce v krátkosti shrnula plnění
usnesení z předešlého jednání. Úplatné převody pozemků řešené
na minulém zasedání ZO jsou ve fázi podpisu kupních smluv.
Obec vzala do majetku obce dílo „Biotechnická opatření“
s připomínkami. Konvence Integrovaného dopravního systému
JMK mezi společností KORDIS JMK, spol. s.r.o. Brno a Obcí
Hlohovec byla podepsána a spolu s ní také smlouva o zajištění
financování systému IDS JMK. Byl také podepsán dodatek
k mandátní smlouvě o zřízení veřejné linkové dopravy mezi
Autoškolou Lednice a Obcí Hlohovec. Obecně závazná vyhláška
č. 1/2008 byla vyvěšena na úřední desku a smlouva se společností
Vodafone Czech Republic a.s. o nájmu části nemovitosti byla pode−
psána a odeslána.
bod 2. Rozpočtové provizorium na rok 2009 – Zastupitelé
jednohlasně schválili návrh rozpočtového provizoria na rok 2009
v předložené podobě.
bod 3. Delegování pravomoci provádět rozpoč−tová opatření
k 31.12.2008 na Radu obce
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
bod 4. Záměr úplatného převodu nemovitostí z vlastnictví Obce
Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do vlastnictví jiných osob:
a) pozemek p.č. 855/4 o výměře 40 m2, zastavěná plocha a
nádvoří a pozemek p.č. 857/4 o výměře 105 m2, ostatní plocha
ve sklepní uličce Za humnama, v k.ú. Hlohovec
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
b) pozemek p.č. 903 o výměře 226 m2, zahrada Na kopci,
v k.ú. Hlohovec – Starostka přednesla, že předmětný pozemek je
užíván panem Vymyslickým. Rada obce tento záměr prodeje
nedoporučuje, neboť tento pozemek by mohl být využit někdy
v blízké budoucnosti k vybudování náměstíčka mezi sklepy. Bez
dotazů se přešlo k hlasování.
Výsledek hlasování: 0 – 9 – 2. Záměr nebyl schválen.
c) pozemek p.č. 1177 o výměře 47 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 1180/5 o výměře 43 m2, orná půda, ve sklepní
uličce Za humnama, v k.ú. Hlohovec – Vzhledem k pozemkům
nad vinným sklepem a dlouhodobě zaužívanému režimu využití,
neměli členové zastupitelstva žádné připomínky
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
d) pozemek p.č. 881 o výměře 24 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 1182/5 o výměře 80 m2, orná půda, ve sklepní
uličce Za humnama, v k.ú. Hlohovec – U tohoto záměru prodeje
se jedná o stejnou situaci, jako v předešlém bodě.
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
e) pozemek p.č. 986 o výměře 592 m2, zastavěná plocha,
pozemek p.č. 987 o výměře 30 m2 , ostatní plocha, pozemek
p.č. 988 o výměře 1 200 m2, zahrada, pozemek p.č. 989
o výměře 1 859 m2, zahrada a pozemek p.č. 990 o výměře
92 m2, zastavěná plocha, v ulici Dědina, v k.ú. Hlohovec –
Starostka objasnila, že se jedná o pozemky sousedící s více−
účelovou budovou, kde je mateřská škola, pošta a tudíž sousední
pozemky by mohly být využity někdy v budoucnu v souvislosti
s touto budovou. Dalším argumentem proti jsou nedořešené
majetkové vztahy v rodině Dvořákových, kteří jsou majiteli poloviny
pozemků a poloviny domu č. p. 11, která sousedí s polyfunkční
budovou. Rada obce tento záměr nedoporučuje. Po menší debatě
v řadách zastupitelů se přešlo k hlasování.
Výsledek hlasování: 0 – 11 – 0. Záměr nebyl schválen.
f) pozemek p.č. 1081/2 o výměře 16 m2, zastavěná plocha na
Dolním konci, v k.ú. Hlohovec – Tento pozemek je dlouhodobě
zaužívaný paní Malkovou, na kterém je vybudovaný plot
s pevným základem. Jedná se zde o zarovnání hranice. Pro obec
je tento pozemek nevyužitelný.  Výsledek hlasování: 11  – 0 – 0.
g) pozemek p.č. 1078/2 o výměře 109 m2, ostatní plocha, na
Dolním konci, v k.ú. Hlohovec − Také tento záměr prodeje je ve
stejné situaci jako předchozí. Jedná se o zaužívaný pozemek
s plotem a budovami s pevnými základy.

Z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec konaného dne 26.3.2009

Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
h) pozemek p.č. 9/2 o výměře 50 m2, zastavěná plocha a
nádvoří, na Dolním konci, v k.ú. Hlohovec – V tomto případě se
jedná o část předzahrádky, vystavěnou zídku a část zpevněného
vjezdu   u domu Grandičových. Schválením tohoto záměru by se
vyřešily majetkové poměry v této lokalitě. Ani tento pozemek nemůže
obec nijak využít.  Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
ch) pozemek p.č. 10/2 o výměře 112 m2, zastavěná plocha a
nádvoří, na Dolním konci, v k.ú. Hlohovec – V případě tohoto
pozemku se jedná o stejnou situaci, jako u předešlého bodu.
Výsledek hlasování: 11  – 0 – 0.
i) pozemek p.č. 939/2 o výměře 44 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 940/2 o výměře 114 m2, zahrada, vše Na kopci,
v k.ú. Hlohovec  – U tohoto záměru se jedná taktéž o zaužívaný
pozemek, na kterém jsou vybudovány drobné stavby a plot.
Výsledek hlasování: 11  – 0 – 0.
j) pozemek p.č. 441/1 o výměře 299 m2, zahrada, v Šulaperku,
v k.ú. Hlohovec  – V případě tohoto pozemku proběhlo již několik
jednání. Protože o tento pozemek je hned několik zájemců a existuje
několik záměrů s touto půdou bylo velmi těžké rozhodnout.
Minulé ZO nemělo záměr tento pozemek prodat. Z debaty, která
proběhla mezi zastupiteli, ale také panem Doležalem, který je jedním
z žadatelů vzešel závěr, že pozemek p.č. 441/1 se nechá geometric−
ky rozdělit, aby se zarovnala hranice    a dále, aby se dva žadatelé
o tento pozemek, pan Doležal a pan Kůrka dohodli mezi sebou,
jak se pozemek rozdělí. Tím pádem budou uspokojeni dva zá−
jemci. Pan Doležal si rozšíří zahradu u domu a pan Kůrka bude
moci vybudovat garáž.  Výsledek hlasování: 0  – 10 – 1. Záměr
v této podobě nebyl schválen.
k) pozemek p.č. 654/1 o výměře 32 m2, ostatní plocha,
v Šulaperku, v k.ú. Hlohovec – V případě tohoto pozemku se
jedná o složitý svažitý terén, který užívá pan Jaroslav Hajda a nechce
se pozemku vzdát. Sousední pozemky vlastní manželé Pipalovi,
kteří mají zájem také o tento klínek a chtěli by zde postavit rodinný
dům, i když není nikomu jasné, jak by to chtěli provést. RO tento
záměr doporučila, neboť tento pozemeček není nijak využitelný
pro obec. Není proto důvod záměr prodeje neschválit a do doby
vlastního prodeje se situace mezi žadateli snad vyjasní.
Výsledek hlasování: 11  – 0 – 0.
k) pozemek p.č. 1547/1 o výměře 438 m2, orná půda,
v Šulaperku, v k.ú. Hlohovec −V případě pozemku p.č. 1547/1
bylo již dříve rozhodnuto neprodávat. Toto rozhodnutí bylo
zdůvodněno potřebou využití pozemku pro vybudování např.
komunikaci. RO tento záměr nedoporučuje. Opačný názor vyslovil
pan Josef Drobilič. Byl se v této lokalitě podívat a podle něj je
současná nezpevněná komunikace dostačující a nevidí problém
v tom, tento pozemek neprodat. Vznikla mezi zastupiteli poměrně
zmatená debata o využití této lokality, a protože není jasný záměr
s touto částí obce, zda stavět sklepy nebo zažádat o změnu
územního plánu a budovat rodinné domy, bude prozatím lepší
záměr prodeje tohoto pozemku neschvalovat.
Výsledek hlasování: 0 – 7 – 4. Záměr nebyl schválen.
m) pozemek p.č. 1636 o výměře 2 079 m2, orná půda a
pozemek p.č. 1637 o výměře 650 m2, orná půda, na ulici
Lednická, v k.ú. Hlohovec – Pozemky p.č. 1636 a 1637 jsou na
základě dlouhodobé nájemní smlouvy pronajaty. Nájemce již
jednou žádal o schválení záměru prodat tyto pozemky, ale
rozhodnutí ZO bylo negativní. Okolní pozemky jsou obecní a
zatím není znám záměr v této lokalitě. Proto bude lepší, když si
obec pozemky prozatím ponechá. RO také tento záměr
nepodpořila souhlasem.
Starostka požádala o hlasování o schválení záměru úplatného
převodu pozemku p.č. 1636 o výměře 2 079 m2, orná půda a
pozemku p.č. 1637 o výměře 650 m2, orná půda, na ulici Lednická,
v k.ú. Hlohovec.
Výsledek hlasování: 0 – 9 – 2. Záměr nebyl schválen.
bod 5.   Úplatný převod nemovitostí z vlastnictví Obce Hlohovec,
v k.ú. Hlohovec do vlastnictví jiných osob:
a) pozemek p.č. 864 o výměře 110 m2, ostatní plocha, ve
sklepní uličce Za humnama, manželům Janu Giričovi a Marii
Giričové, bytem Hlohovec, Ke kostelu 83, v k.ú. Hlohovec, za
cenu 40,−Kč/m2 – Starostka objasnila, že se jedná o pozemek nad

sklepem manželů Giričových. Paní Giričová na minulém zasedání
ZO vyjádřila svůj nesouhlas, proč už nebylo o pozemku jednáno
dříve. Protože ale s rodinou Giričových proběhla řada jednání a
dohod, ale nikdy nevzešel konečný verdikt nebyl tento úplatný
převod zařazen do programu jednání. Nyní ale z důvodu
vyjasnění situace a vzetí na vědomí vysvětlení paní Giričové bylo
přistoupeno k zařazení do programu. RO tento prodej doporučuje.
V řadách zastupitelů také zaznělo, měřit všem stejným metrem.
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
b) pozemek p.č. 921 o výměře 52 m2, zastavěná plocha bez
stavby a pozemek p.č. 922/2 o výměře 5 m2, zastavěná plocha
bez stavby, v ulici Na kopci, paní Anně Drobiličové, bytem
Hlohovec, U rybárny 356, v k.ú. Hlohovec, za cenu 40,−Kč/m2

– Tento úplatný převod byl na posledním zasedání ZO dostatečně
objasněn. Jedná se o pozemky na dvorku rodinného domu,
které nejsou nijak využitelné pro obec. RO doporučila. Zastupitelé
neměli dotazy ani připomínky. Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
bod 6.   Měsíční odměna místostarosty JUDr. Pavla Kašníka ve
výši 6.940,−Kč a měsíční odměna člena Rady obce pana
Zdeňka Trubače ve výši 1.280,−Kč – Na doporučení auditu bylo
do programu zařazeno projednání absolutních částek odměn
místostarosty a radního obce. Zastupitelé neměli žádné dotazy
ani připomínky.  Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
bod 7. Vzdání se měsíční odměny členkou Zastupitelstva obce
paní Marií Bartošíkovou – Paní Bartošíková podala žádost na
vzdání se odměny za výkon funkce zastupitelky obce. Pokud
by jí byla odměna vyplácena způsobilo by jí to problémy se
zdravotním pojištěním, které si platí v Rakousku.
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
bod 8.   Neinvestiční příspěvek Dobrovolnému svazku obcí LVA
ve výši celkem 5.360,− Kč na roční pojištění majetku – Starostka
objasnila, že náklady na pojištění počítačů využívanými na
Obecním úřadě byly v loňském roce poměrně vyšší. Po
upozornění starostů DSO LVA byla předsedou DSO oslovena a
následně využita nabídka jiné pojišťovny, která nabídla pojištění
majetku za poloviční cenu.  Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
bod 9.   Neinvestiční příspěvek Dobrovolnému svazku obcí
Čistý jihovýchod ve výši celkem 2.600,−Kč, což je příspěvek 2,−
Kč na jednoho obyvatele obce Hlohovec – Starostka upřesnila,
že se jedná o stejnou výši příspěvku, jako v loňském roce, kterou
ZO schválilo loni. Proto se starostka domnívá, že stačí, když ZO
vezme tuto informaci na vědomí.
bod 10.  Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 10/2007 o ukládání odpadu
na skládce a.s. HANTÁLY, který mění článek 5 – Cena, která se
stanovuje dohodou obou stran, jako cena smluvní ve smyslu
zákona č. 526/1990 Sb. – Starostce obce byl doručen dodatek
č. 1 ke smlouvě č. 10/2007 o ukládání odpadu na skládce a.s.
Hantály, ve kterém je změněn článek č. 5, stanovení cen za uložení
odpadů na skládce. Starostka cítila nutnost sdělení této skutečnosti
zastupitelstvu a prozatím dodatek nepodepsala. I když se mezi
zastupiteli rozpoutala debata, vzešel závěr, že již není do konce
roku příliš času o něčem přemýšlet a tudíž bude nutné dodatek
podepsat a zvyšující se ceny za uložení odpadu akceptovat. RO se
ovšem zabývala myšlenkou oslovit např. firmu Tempos, která by
předložila nabídku na likvidaci odpadu.
Výsledek hlasování: 10 – 0 – 1.
bod 11. Různé k projednání –
a) Starostka obce přednesla Zastupitelstvu vlastní žádost o
proplacení nevyčerpané dovolené za rok 2007. Jako důvod
uvedla nemožnost vyčerpání z důvodu velké pracovní vytíženosti.
Výsledek hlasování: 11 – 0 – 0.
b) V dalším bodě různého starostka obce zhodnotila průběh roku
2008, který byl velmi náročný z hlediska uskutečnění spousty
projektů a soutěží. Tyto akce však přinesly obci značná pozitiva,
jak v prezentaci obce na veřejnosti, tak v obohacení obecního
rozpočtu. Dále nastínila, že ten další rok bude také náročný, zejména
budou řešena stavební místa v lokalitě K Hraničnímu zámečku a
v neposlední řadě byla obci přislíbena dotace ve výši 5. mil. Kč ze
státního rozpočtu, za pomoci místostarosty obce JUDr. Pavla
Kašníka, na zateplení budovy a výměny oken ZŠ Hlohovec.

Po zahájení bylo přítomno 12 členů Zastupitelstva obce, několik
minut po zahájení jednání se dostavili RNDr. Marie Michalicová a
pan Jaromír Navrátil. Zasedání se nezúčastnila Mgr. Andrea
Kurková z důvodu pracovní neschopnosti.
Průběh jednání:
bod 1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání
Zastupitelstva obce – Úplatné převody pozemků řešené na
minulém zasedání byly uskutečněny. Schválené záměry prodejů
splnily všechny zákonné podmínky a jsou zařazeny do dnešního
jednání. A v neposlední řadě také starostka informovala o průběhu
jednání v případě reklamace díla „Biosférická opatření“ v části
obce Stará hora, které proběhlo mezi Obcí Hlohovec a Ing. Haarem,
zástupcem Pozemkového úřadu v Břeclavi.
bod 2. Zpráva o hospodaření Obce Hlohovec za rok 2008 –

podklad pro vypracování státního závěrečného účtu − Bez
připomínek a dotazů. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 3.  Příspěvek na provoz příspěvkové organizace Základní
škola a Mateřská škola Hlohovec na rok 2009 – Starostka
informovala zastupitele, že částka poskytnutí ZŠ a MŠ Hlohovec
v loňském roce činila 950.000,− Kč. Na rok 2009 ZŠ a MŠ žádá o
příspěvek ve výši 930.000,− Kč. Bez dotazů a připomínek. Dále
dala starostka hlasovat o rozdělení kladného hospodářského
výsledku PO ZŠ a MŠ Hlohovec ve výši 125.670,− Kč a vrácení
částky 75.670,− Kč do rozpočtu obce.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 4. Žádost TJ Sokol o příspěvek na činnost TJ na rok 2009
ve výši 250.000,− Kč. Žádost dechové hudby Večerka o pří−
spěvek na činnost na rok 2009 ve výši 25.000,− Kč. Žádost

občanského sdružení Hlohovčané o příspěvek na činnost na
rok 2009 ve výši 25.000,− Kč.  Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.

bod 5. Nájemní cena prostranství u kulturního domu v Hlohovci
ve výši 2.000,− Kč na den provozu atrakcí a 300,− Kč na každý
započatý den stání atrakcí a doprovodných vozidel – Starostka
všem přítomným objasnila toto rozhodnutí, sdělila, že s dosavad−
ním poskytovatelem atrakcí panem Kučerou byly problémy, proto
byla využita nabídka jiného poskytovatele na tyto služby.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 6. Smluvní cena za pronájem pozemků v k.ú. Valtice ve
výši 1.700,− Kč za hektar, kromě daně z nemovitostí – Starostka
objasnila, že o obecní pozemky v k.ú. Valtice požádali dva země−

(Pokračování na str.3)
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dělské subjekty působící v obci, a sice společnost Garspol, s.r.o.
a soukromý zemědělec pan Josef Fabičovic. Předmětem jednání
je pouze schválení výše nájemného za tyto pozemky, neboť
pronájem pozemků zmíněným subjektům již schválila Rada obce.
Návrh byl bez dotazů a připomínek a ihned následovalo hlasování.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 7. Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě uzavřený mezi
obcemi Lednice a Hlohovec ze dne 27.5.2003 – Starostka
obce přednesla návrh Obce Lednice související s tím, že agendu
výkonu přestupkové komise pro nás zajišťuje na základě veřejno−
právní smlouvy Obec Lednice, která byla uzavřena v roce 2003.
Za tuto službu byla sjednána smluvní cena ve výši 3.000,− Kč
ročně, která je v dnešní době již nevyhovující, proto je nyní
zastupitelstvu předložen dodatek k této smlouvě, kde se cena
navyšuje na 10.000,− Kč ročně. Bez připomínek přítomných.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 8.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2009, kterou se mění a
doplňuje vyhláška č. 4/2005, o místních poplatcích ze dne
29.12.2005 – Starostka objasnila přítomným, že se jedná o úpra−
vu formulace v článku týkajícího se užívání veřejného prostranství.
Návrh vyhlášky, kterou připravila paní Sítková dostali zastupitelé
před jednáním na stůl k nahlédnutí a prostudování.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 9. Rozpočtové opatření č. 9 provedené Radou obce
Hlohovec dne 30.12.2008 – U tohoto bodu jednání starostka
uvedla pouze to, že v závěru roku bylo potřeba vyrovnat jednotlivé
položky rozpočtu. Rozpočtové opatření měli zastupitelé k dispo−
zici spolu s pozvánkou. Proto také nebyly vzneseny žádné dotazy,
ani připomínky. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 10.  Rozpočet obce na rok 2009 – Návrh rozpočtu dostali
zastupitelé k prostudování spolu s pozvánkou. Starostka předala
slovo panu místostarostovi Antonínu Koryčánkovi, který se ujal
slova a všem přítomným objasnil jednotlivé položky rozpočtu na
rok 2009. K plánovanému výdaji do sportovního areálu ve výši
600.000,− Kč se rozpoutala mezi zastupiteli poměrně zdlouhavá
a v některých momentech také ostrá diskuse. JUDr. Pavel Kašník
rozdělil celkovou částku na jednotlivé položky, k nimž sdělil účel
a záměr těchto investic. Stále trvající diskusi probíhající zejména
mezi zastupiteli Janem Sítkem a Josefem Drobiličem, která řešila
především současný stav areálu ve vztahu k novým investicím
ukončila starostka s tím, že zastupitelstvo by se mělo v problematice
kolem sportovního areálu zabývat dvěma otázkami, a sice, první
− kdo a jak provozuje chod fotbalového hřiště a druhou, jíž je péče
o obecní majetek. Po ukončení rozpravy se přešlo k hlasování o
schválení rozpočtu na rok 2009, jako celku.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod  11.  Rozpočtový výhled na léta 2010 – 2012 – K návrhu
rozpočtového výhledu se neobjevila žádná diskuse.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 12. Zpráva o opatřeních k nápravě chyb a nedostatků
zjištěných dílčím přezkoumáním hospodaření obce Hlohovec
za rok 2008 – Starostka obce v krátkosti uvedla, o jakou zprávu
se jedná. Zpráva byla vytvořena k nápravě účetních chyb a
nedostatků, kde byla uvedena také okamžitá náprava    a dále byla
uvedena náprava nedostatků a kroky, které obec učinila k řešení
doporučení dvojice kontrolorů provádějících dílčí přezkoumání
hospodaření obce.
Zastupitelé  vzali  zprávu na vědomí.
bod 13.  Změny výše odměn neuvolněným členům Zastupitel−
stva obce – Starostka obce informovala přítomné členy
Zastupitelstva obce o obsahu přílohy č. 1 k nařízení vlády
č. 37/2003 Sb., jímž je možné přistoupit ke změně měsíčních
odměn a příplatků poskytovaných členům Zastupitelstva obce.
Uvedla, že Rada obce navrhla ponechat současný systém výplat
těchto odměn. Zastupitelé vyslovili stejný názor jako RO a nebyl
vznesen žádný protinávrh.  Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bod 14. Podmínky Rozhodnutí o poskytnutí dotace v rámci
Integrovaného operačního programu, prioritní osa 2, oblast
intervence 2.1 v rámci výzvy č. 02 „eGovernment v obcích –
CzechPOINT“ – Starostka obce zastupitele informovala o možnosti
upgrade stávajícího nově zbudovaného pracoviště CzechPOINTU
na Obecním úřadě. Po důkladném zvážení se starostka rozhodla
požádat o dotace na dovybavení pracoviště. Člen Zastupitelstva
obce Karel Vlašic se dotázal na zájem občanů o služby pracoviště
CzechPOINT, na což mu odpověděla pracovnice obce Veronika
Radkovičová. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bodu 15.  Výběr dodavatele na rozšíření stávajícího pracoviště
CzechPOINT – Starostka informovala přítomné, že bude vybráno
z několika nabídek dodavatelů, kteří budou schopni zabezpečit
rozšíření stávajícího pracoviště CzechPOINT.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bodu 16.   Záměr úplatného převodu nemovitostí z vlastnictví
Obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do vlastnictví jiných osob:
a) pozemek p.č. 875 o výměře 14 m2, ostatní plocha a pozemek
p.č. 876 o výměře 19 m2, trvalý travní porost, ve sklepní uličce
Za humnama.  Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
b) pozemek p.č. 842/3 o výměře 156 m2, zahrada, ve sklepní
uličce Za humnama – náměstíčko.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
c) pozemek p.č. 899 o výměře 69 m2, zastavěná plocha, ve
sklepní uličce Za humnama. Starostka obce sdělila, že se jedná

se o pozemek ve sklepní lokalitě, který by mohl být někdy
v budoucnu využit jako prostor pro vybudování místa odpočinku
pro turisty, což bylo zahrnuto do koncepce rozvoje obce. Rada
obce však v tomto případě učinila výjimku a většinou hlasů
rozhodla o doporučení záměru úplatného převodu. V současné
době tento prostor využívá pan Jiří Vymyslický, s účelem skladu
zemědělské techniky. Nikdo z přítomných členů Zastupitelstva obce
neměl k předloženému záměru dotazy či připomínky.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
d) pozemek p.č. 870/2 o výměře 28 m2, zastavěná plocha, ve
sklepní uličce Za humnama. V souvislosti s tímto záměrem
prodeje vzešel z úst zastupitelky RNDr. Marie Michalicové návrh
tento záměr neschvalovat a pokusit se s žadatelem o pozemek
domluvit směnu za pozemky okolní ve vlastnictví ženy žadatele,
na kterých je dlouhodobě zaužívaná cesta. Zastupitelé k tomuto
návrhu neměli námitek, podpořili toto řešení a starostka obce
formulovala tedy dotaz pro hlasování, kdo je pro neschválení
záměru úplatného převodu a případnou směnu s okolními
pozemky.   Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0. Záměr nebyl schválen.
e) pozemek p.č. 1702/1 o výměře 321 m2, zahrada, v ulici
U rybárny, v lokalitě za rodinnými domy. Na základě dodané
kopie katastrální mapy se zákresem situace starostka objasnila
proces oddělení a schvalování záměru úplatného převodu
pozemku, z něhož byl pozemek p.č. 1702/1 oddělen byl již
schválen Zastupitelstvem obce. Vzhledem k zajištění dostupnosti
všech dalších okolních pozemků i pozemku ve vlastnictví obce,
bylo schvalování úplatného převodu zastaveno Radou obce,
která navrhla oddělení pozemku na zřízení obslužné komunikace
pro vedlejší pozemky. Z tohoto důvodu je nově vzniklý pozemek
opět předmětem schvalování záměru úplatného převodu.
Starostka obce předložila nový geometrický plán. Přítomní členové
Zastupitelstva obce k tomuto problému dále nediskutovali.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bodu 17. Úplatný převod nemovitostí z vlastnictví Obce
Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do vlastnictví jiných osob:
a) pozemek p.č. 855/4 o výměře 40 m2, zastavěná plocha a
nádvoří, pozemek p.č. 857/4 o výměře 105 m2, ostatní plocha,
ve sklepní uličce Za humnama – náměstíčko – panu Radomilu
Bergauerovi, bytem Hlohovec, Lednická 461, v k.ú. Hlohovec,
za cenu 40,− Kč/m2 – Také v případě tohoto prodeje měli
zastupitelé k dispozici kopii katastrální mapy. Komise stavební a
životního prostředí provedla na místě samém dohlídku, která vedla
k doporučení prodeje Radou obce. Všechny zákonem stanovené
podmínky schvalovacího procesu byly splněny včetně řádného
zveřejnění. Po tomto zveřejnění na úřední desce se o úplatný
převod zajímal dál pouze jediný zájemce, a to majitel zemních
staveb pod pozemky. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
b) pozemek p.č. 1177 o výměře 47 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 1180/5  o výměře 43 m2, orná půda, ve sklepní
uličce Za humnama – panu Martinu Dvořákovi, bytem Břeclav,
v k.ú. Hlohovec, za cenu 40,− Kč/m2 – Starostka obce se opět
odvolala na zaslanou kopii katastrální mapy se zákresem pozemků
nad zemními stavbami ve vlastnictví žadatele. Žadatelem je syn
majitele sklepa, který předložil čestné prohlášení s vyslovením
souhlasu s úplatným převodem žadateli. Rada obce doporučila
úplatný převod pozemků na základě protokolu o terénní dohlídce,
který neobsahoval žádná omezení a překážky v možném úplatném
převodu pozemků p.č. 1177 a p.č. 1180/5.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
c) pozemek p.č. 881 o výměře 24 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 1182/5 o výměře 80 m2, orná půda, ve sklepní
uličce Za humnama – panu Josefu Orlickému, bytem Břeclav
– Charvátská Nová Ves, SNP 50, v k.ú. Hlohovec, za cenu
40,− Kč/m2 . V případě těchto pozemků jde  o stejnou situaci, jako
u předchozího úplatného převodu. Majitelka zemní stavby pod
pozemky paní Marie Orlická dala souhlas s úplatným převodem
svému synu Josefu Orlickému.  Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
d) pozemek p.č. 1081/2 o výměře 16 m2, zastavěná plocha,
v ulici Dolní konec – paní Marii Malkové, bytem Hlohovec, Dolní
konec 30, za cenu 40,− Kč/m2 – Tento pozemek je dlouhodobě
zaužíván paní Marií Malkovou. Jde o zaplocený pozemek s pevným
základem. Na tento plot je již navázána také chodníková dlažba.
Rada obce doporučila úplatný převod z důvodu srovnání hranice.
Pro obec je tento pozemek v současném režimu užívání
nevyužitelný. Výsledek hlasování: 14  – 0 – 0.
e) pozemek p.č. 1078/2 o výměře 109 m2, ostatní plocha,
v ulici Dolní konec – panu Stanislavu Vlkovi, bytem Hlohovec,
Dolní konec 114, za cenu 40,− Kč/m2 – Také tato situace řeší
potencionální úplatný převod pozemku již užívaného žadatelem,
který je zaplocen a na něm jsou vybudovány stavby s pevnými
základy. Rada obce doporučila tento úplatný převod vzhledem
k nevyužitelnosti tohoto pozemku pro obec z důvodu již umístě−
ných a užívaných staveb. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
f) pozemek p.č. 9/2 o výměře 50 m2, zastavěná plocha, v ulici
Dolní konec – manželům Janě Grandičové a Františku Grandi−
čovi, bytem Hlohovec, Dolní konec 472, za cenu 40,− Kč/m2.
Starostka obce uvedla genezi tohoto možného úplatného převodu
od podání žádosti po schválení záměru v Zastupitelstvu obce. Na
základně zaslané kopie katastrální mapy s vyznačením pozemku
9/2 starostka obce upozornila, že jde o dnes užívaný pozemek
formou zaplocené předzahrádky s vystavěnou zídkou a část zpev−

něného vjezdu do dvorního traktu u domu manželů Grandičo−
vých. Ani tento pozemek nemůže obec nijak využít, neboť na tuto
situaci jsou již navázány chodník a přilehlá komunikace. Rada
obce doporučila úplatný převod.
Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
g) pozemek p.č. 10/2 o výměře 112 m2, zastavěná plocha,
v ulici Dolní konec – manželům Vlastě Kuriálové a Josefu Kuriá−
lovi, bytem Hlohovec, Dolní konec 471, za cenu 40,− Kč/m2.
Stejným způsobem starostka obce seznámila členy ZO s návrhem
a schváleným záměrem úplatného převodu pozemku p.č. 10/2
z vlastnictví obce do vlastnictví manželů Kuriálových, kteří pozemek
užívají jako část své zaplocené zahrady. Také na tento pozemek je
navázán chodník a komunikace ve vlastnictví obce Hlohovec.
Výsledek hlasování: 14  – 0 – 0.
h) pozemek p.č. 939/2 o výměře 44 m2, zastavěná plocha a
pozemek p.č. 940/2 o výměře 114 m2, zahrada, v ulici Dědina
– paní Věře Machalové, bytem Hlohovec, Dědina 1, za cenu
40,− Kč/m2. Starostka obce opět stejným způsobem seznámila
členy ZO s návrhem a schváleným záměrem úplatného převodu
pozemků, které jsou již zaužívány jako část zahrady a dvůr
s dřevěnými a částečně zděnými budovami u rodinného domu
paní Věry Machalové. Zastupitelstvo obce záměr úplatného
převodu již schválilo. Výsledek hlasování: 14  – 0 – 0.
bodu 18. Příspěvek DSO LVA ve výši 25.000,− Kč na dofinanco−
vání projektu Turistická rozhledna + technické zázemí –
Starostka obce informovala zastupitele o projektu Dobrovolného
svazku na vybudování několika rozhleden v různých lokalitách
na území DSO LVA. Vypracovaný projekt s ukázkou, jak by měla
rozhledna vypadat, nechala starostka obce kolovat mezi zastupiteli.
Projekt je vypracován pro potřeby územního i stavebního povolení.
Starostka obce objasnila členům ZO způsob financování
projektové přípravy, které se opíralo o schválenou žádost o finanční
příspěvek ze strany Jihomoravského kraje. Zbývající částka je
dělena na třetiny, kdy jednu třetinu hradí DSO ze společného
rozpočtu obcí a dvě třetiny pokrývají obce, jichž se projekt týká, ze
svých rozpočtů. Na Obec Hlohovec tak připadlo dohradit částku
ve výši 25.000, − Kč. Výsledek hlasování: 14 – 0 – 0.
bodu 19. Různé k projednání –
a) Starostka obce přednesla Zastupitelstvu potřebu zabezpečit na
Obecním úřadě služby spojené se zajištěním servisu ve věci správy
počítačového vybavení pracovnic úřadu. Nároky na počítačové
vybavení neustále rostou, a proto vyvstala také nutnost zajistit služby
s tímto spojené. Starostka obce sdělila, že vzhledem k zapojení se
obce do společného projektu DSO LVA se společností D−net,
navrhla řešit dovybavení, modernizaci a zabezpečení servisních
služeb ve spolupráci s touto společností. Na pokrytí nákladů
spojených se splněním tohoto úkolu požádala Zastupitelstvo
obce o vyčlenění částky 50 000,− Kč, které jsou zahrnuty ve
schváleném rozpočtu obce na rok 2009.
b) V dalším bodě různého starostka obce informovala všechny
přítomné o vzešlé situaci v personální oblasti Obecního úřadu.
Požádala zastupitele o schválení několikaměsíčního zaměstnání
pracovnice, která se po třech letech vrátila z mateřské dovolené a
opět ji za několik měsíců nastoupí. Vzhledem k možným
komplikacím navrhla s pracovnicí Veronikou Radkovičovou
uzavřít dodatek k pracovní smlouvě na dobu určitou po dobu
práce zaměstnankyně paní Jitky Lípové. Obec tímto způsobem
stabilizuje pracovnici Jitku Lípovou, která bude mít možnost se
opět po třech letech na své pracoviště vrátit. Díky tomuto řešení
bude také zabezpečena kontinuita v práci úřednic na obecním
úřadě. Starostka obce sdělila, že obě pracovnice budou v tomto
období plně využity.
c) Do různého přispěla také zastupitelka paní Bartošíková a to tím,
že v lokalitě pod rodinným domem svých rodičů v ulici Chalupky
upozornila v břehové části rybníka Hlohovecký na dva staré a
suché stromy, které ohrožují bezpečí hrajících si dětí, turistů a
všech lidí, kteří touto částí obce procházejí. Další připomínkou je,
aby obec nějakým způsobem zabezpečila průjezdnost
nezpevněné cesty pod ulicí Chalupky, která je v dost neutěšeném
stavu po dlouhé zimě. Starostka obce reagovala na tyto připomínky
sdělením, že těmito úkoly pověří pracovní četu obce. V souvislosti
s tímto také paní Bartošíková upozornila starostku a také všechny
přítomné na vulgární jednání vedoucího pracovní čety pana Vlka,
který s občany obce, ale také dalšími lidmi jedná, např. při pronájmu
kulturního domu ostře až vulgárně. Také někteří zastupitelé
přiznali, že tyto stížnosti zaslechli. V této souvislosti proběhla debata
ve věci zabezpečení úklidu v kulturním domě po akcích, době
přebírání a předávání KD atd. Problém s chováním pana Vlka bude
řešen požadováním vyšší míry profesionality vedoucího pracovní
čety.
d) Jako další příspěvek byl názor místostarosty pana Koryčánka,
který poměrně hojně využívá kulturní dům k pořádání různých
akcí, aby byly k dispozici základní úklidové prostředky, třeba i za
úplatu, když je vyžadováno předání prostor kulturního domu
v původním stavu při přebírání.
e) Poté se starostka obce vrátila k suchým stromům v zeleném
pásu v okolí rybníka Hlohovecký, uvedla snahu o radu
s odborníkem na tvorbu a údržbu krajiny. Zastupitelé však namítli,
že by prodlení mohlo znamenat úraz. Bude nutné situaci řešit
jako havarijní stav, a to po dohodě s Lesy České republiky a dalšími
majiteli pozemků.
f) Jako již tradičně se přihlásila a byla vyzvána k diskusi
přítomná ředitelka ZŠ a MŠ Hlohovec, Mgr. Hana Sítková, která
poděkovala všem přítomným za schválení příspěvku pro ZŠ a MŠ
na rok 2009.

 Z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
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Už jste se byli projít k Červené studánce?
Dosud opomíjená technická památka Červená studánka

by se měla v nadcházející turistické sezoně stát novým
lákadlem pro cyklisty, kteří projíždějí kolem naší obce a naší
obcí. V úvodu letošního roku bylo předáno dílo – zpevněná
polní cesta vybudovaná v rámci biotechnických opatření za
finanční podpory Ministerstva zemědělství, Pozemkového
úřadu v Břeclavi. V jejím sousedství byl zbudován přístup
k Červené studánce.

Hlohovčané si stavbu pamatují zejména díky tomu, že od
budovy z červených cihel ve vzdálenosti asi 50 metrů byla
vyvedena trubka s vodou, která se v letním období běžně pila.
Stavba Červené studánky bez omítky podobně jako třeba
poštorenský kostel byla po léta nepřístupná. Nyní k ní byly
vybudovány dřevěné schody vedoucí na zpevněnou polní cestu.
Ta vede od  Hraničního zámečku na zpevněnou komunikaci
spojující Bezručovu alej se státní silnici vedoucí z Lednice do
Mikulova. Historie stavby je spojena s knížecím rodem
Liechtensteinů. Do nádrže, kterou kryje stavba z červených
cihel, je dosud z nedalekých studní jímána a přiváděna voda,
která zásobovala litinovým potrubím o průměru osm centimetrů
zdejší vodou zámek, kašnu na náměstí a železniční stanici
v Lednici. Podle dostupných pramenů měří tento vodovod,
jehož hlavní část byla vybudována v roce 1894, 6,4 kilometru.
Voda tuto vzdálenost urazila za devět hodin. Už pěkných pár
let však vodovod nefunguje. Podle člena místní organizace

Českého svazu ochránců přírody v Lednici a náměstka
společnosti Vodovody a kanalizace Břeclav a.s. Kamila Kasaly
je v některých místech překopnutý. Tvrdí, že by se dal určitě
obnovit, ale toto dílo by na dnešní poměry bylo
neufinancovatelné. Potrubí totiž vede pod mnoha rodinnými
domy a zahradami. Tato technická památka leží na katastru
obce Lednice a její obnovy se proto chopili místní ochránci
přírody. Chtěli by u studánky vybudovat odpočívku s pose−
zením pro cyklisty. Podle informací dalšího člena organizace
Ing. Viléma Vyhnálka je nyní požádáno o finanční pomoc na
obnovu rozbitých a nefunkčních dveří. Osobně si myslím, že je
to velmi nutný první krok, jak zabránit znečištění vody nebo
neštěstí způsobenému volným přístupem k dosti hlubokým
nádržím. Potom by se mělo zjistit, zda je voda pitná a jaké je
kvality. Už neskromnějším přáním patrně je umožnit kolem−
jdoucím nebo kolemjedoucím napít se či nabrat si vodu jinak
než přístupem do interiéru vodárničky. Věřme, že se k problému
zprovoznění iniciativně postaví i památkáři a nezůstane pouze
u obdivování, ale pomohou uskutečnit snahy a plány lednických
ochránců přírody, aby tady vzniklo další atraktivní místo
Lednicko−valtického areálu, studánka opět nezarostla náletem
a případní návštěvníci u ní nezanechávali hromady odpadků.
Bylo by milé, kdyby k tomuto cíli přispěli všichni návštěvníci
včetně těch z naší obce.

Jana Vlková

Na fotografiích vlevo je stav okolí Červené studánky v roce 2008, vpravo po rekonstrukci v roce 2009.
(Foto Iva Garčicová)
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Výběrový závod psů

Výsledek Tříkrálové sbírky v Hlohovci

V sobotu 18. a v neděli 19. dubna proběhly na hlohovec−
kém hřišti závody ve výkonu psů. Soutěžilo se podle
mezinárodního zkušebního řádu IPO−3. Je to nejvyšší možná
a vrcholová zkouška, podle které se soutěží všude na světě.
Této zkoušky se mohlo v Hlohovci zúčastnit maximálně
45 psovodů z celé republiky. Závod byl plně obsazen,
nakonec ale čtyři účastníci nedorazili a dva byli diskvalifiko−
váni. V této soutěži šlo o postup na Mistrovství republiky,
které proběhne v říjnu ve Zbraslavi.

Soutěžilo se ve stopování, poslušnosti psa a v obra−
nářských disciplínách. V každé disciplíně mohl účastník získat
100 bodů. Pro postup na mistrovství bylo potřeba získat
minimálně 70 bodů v každé disciplíně a v součtu nejméně
250 bodů. Tohoto výsledku bohužel dosáhlo pouze 10 pso−
vodů. Nejvíce psů „vyletělo“ na stopách, které se konaly
v Bulharech. Terén byl velmi suchý a tvrdý, což mnoha psům
nevyhovovalo.

Všechna první místa obsadily ženy. Ti, kteří nezískali
potřebné body na postup, to mohou zkusit na dalších
výběrových závodech.                               František Radkovič

Asistentem letošní sbírky v naší obci byl pan Josef Vlašic
a osobou pověřenou k otevření pokladniček paní Ludmila
Ondrysková.

Dne 2.1.2009 bylo v Brně na Petrově uděleno koled−
níkům požehnání od pana biskupa. Od nás bylo přítomno
celkem 12 účastníků a to Jan Michalica, Liba Michalicová,
Janek Michalica, Ondrášek Michalica, Marie Drobiličová,
Jirka Drobilič, Adélka Drobiličová, Klárka Večeřová,
Terezka Jankovičová, Terezka Pekárková, Josef Vlašic a
Anička Petrášová.

SCHMIDT
R E A L I T Y

PRO NAŠE EVIDOVANÉ KLIENTY
HLEDÁME

RODINNÉ DOMY a POZEMKY
V OKOLÍ HLOHOVCE, VALTIC, LEDNICE

DB 3+1 Na Valtické, 70 m2 − 895.000,− Kč

OV 1+1 Břeclav, 35 m2 − 895.000,− Kč

Pronájem 4+kk, Břeclav−centrum, 100 m2 − 14.000.− Kč/měs.

Pronájem OV 1+1 Břeclav, 39,4 m2 −  5.000,− Kč/měs.+inkaso

RD 4+2 Tvrdonice, 790 m2 − 1.650.000,− Kč

RD 5+1 Milovice, 640 m2 − 2.480.000,− Kč 

RD 2 x 2+1 Lanžhot, 1094 m2 − 1.980.000,− Kč

RD 3+1 Mor.Nová Ves, 735 m2 − 1.290.000,− Kč

RD 3+1 Mor.Nová Ves, 172 m2 −     960.000,− Kč

Tříkrálová sbírka byla provedena v sobotu 10.1.2009
od 9 do 12 hodin. Po obci chodily čtyři skupinky koled−
níků pod vedením Marie Bartošíkové, Karla Vlašice,
Marie Drobiličové a Bohunky Poláchové. Občerstvení
pro zkřehlé koledníky přichystali v kulturním domě
Iva Vlašicová a Luděk Bartošík.

Na účet Charity Praha bylo odvedeno celkem
46 600,−Kč, což činí v průměru 37 korun na jednoho
hlohoveckého občana.

Všem velmi děkujeme.

Pozvánka na vystoupení Hlohovčánku
Občanské sdružení Hlohovčané a Sdružení občanů chorvatské

národnosti v ČR připravují na sobotu 30. května Chorvatský dětský krojový
výlet. Tento malý dětský festival naváže na loňskou premiéru, kdy vystoupila
v kulturním domě v Hlohovci asi stovka dětí ze tří zemí.

Velvyslanci Chorvatské republiky v České republice Marijanu Ramuščakovi
tehdy soubory předvedly dětský chorvatský folklór, který je v České republice
rekonstruován, a to národopisným souborem Pálava z Mikulova. Na Slovensku
a v Rakousku je udržován na základech chorvatské kultury, kterou na Slovensko
v 16. století přinesli uprchlíci z Chorvatska před Turky. V Rakousku se ocitli
Chorvaté původně žijící v českém pohraničí, kteří museli Českou republiku
opustit po druhé světové válce. Všechny soubory poznamenal vliv zemí,
v nichž působí, což přehlídka jasně prokázala. Letos by měla být přehlídka
souborů už za účasti našich dětí, a to za doprovodu cimbálové muziky z Valtic
vedené paní Pavlínou Jíchovou, v níž hrají také hlohovecké děti. Dále se
v programu představí také děti ze souboru Charvatčánek za doprovodu
cimbálové muziky Notečka. Zahraničními hosty budou opět soubory z Děvínské
Nové Vsi a Rakouska.

Nezapomeňte si v kalendáři zaškrtnout datum:
SOBOTA 30. května ve 14.00 hodin!!!
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První chasovní akca, kerá tento rok
proběhla, byl Krojový ples. Konal sa
17. ledna 2009 v kulturáku. Tancovala
sa Česká beseda, kerú sme poctivě
nacvičovali už od půlky listopadu.
Scházali sme sa jednů za týdeň a
pilně trénovali, aby byli na plesy šecí
spokojení a nikdo nás nepomlůval.
S nácvikem nám pomohaly paní Liba
Michalcová a Bohuna Poláchová a
semtam nás došla ,,zkontrolovat“ paní
Sylva Vlašicová. Celkem sme měli šest
krojovaných koleček. Skoro po každé
zkůšce sme šli do sklepu nabrat nové
sile a zahnat žížeň, protože to je
potreba.

Ples začal ve 20 hodin. Účast byla
hojná, k naší velké spokojenosti. Hráli
nám Žadovjáci, s kerýma sme si
besedu eště pred plesem ozkůšali, aby
sme si byli úplně istí našim výkonem.
A potom už sa šlo rovnů na věc. Ve 21
hodin sme odtancovali besedu, kerá
skludila velký potlesk. Potom už sa
tancovalo, veselilo a hlavně pilo až do
půlnoci, kdy proběhlo volení stárků.
Novýma stárkama sa stali Michal
Snopek a Vítek Sítek. Svoje zvolení
stárci rádně oslavili. Po volení byla

termín akce: akce: místo: pořadatel:

 1.− 3. května Výstava trofejí a svod psů kulturní dům MS Hlohovec
15. května Předhodkovní zpívání kulturní dům OS Hlohovčané
16. května Krojové hodky kulturní dům a okolí Obec a Chasa Hlohovec
20. května Divadlo pro děti kulturní dům a okolí ZŠ a MŠ Hlohovec
30. května Dětský krojový výlet kulturní dům a okolí Obec, OSCHN ČR, ZŠ
27. června Benátská noc kulturní dům a okolí TJ Sokol Hlohovec
  9. srpna Chorvatský den kulturní dům a okolí OS chorvatské nár. ČR
22. srpna Předhodovní zpívání kulturní dům a okolí OS Hlohovčané
23. a 24. srpna Krojové hody kulturní dům a okolí Obec a chasa Hlohovec
29. srpna Krojové hodky kulturní dům a okolí Obec a chasa Hlohovec
 19. září Vinobraní kulturní dům a okolí OS Hlohovčané
  7. listopadu Hlohovčané sami sobě kulturní dům OS Petrklíč
21. listopadu Myslivecký večer kulturní dům MS Hlohovec
12. prosince Vánoční besídka a jarmark kulturní dům ZŠ a MŠ Hlohovec
? 27. prosince Svěcení vína kulturní dům OS Hlohovčané

Výčet kulturních akcí není úplný a u některých jsou zatím diskutovány termíny (?)

Správce kalendáře: M. Sítková

Jak to vidí chasa…
eště vylosovaná bohatá tombola a pak
už sa veselo plesovalo až do ranního
svítáňá.

Na druhý deň nás čekalo, jak
dycky uklůzáňá, keré bylo naproti
celonočnímu plesování veselé, aj ket
některý měnili barvy, hlavně pak
stárci po tem velkém slavení.

A jak proběhl fašank? Jak ináč,
než hodně veselo. Chlapci sa sešli
u Gotvánka ve sklepě o 9, kde sa
preslékli do masek a napili sa na
dlůhů cestu. A pak vyrazili v dobré
náladě vybírat do kasičky. Chodili
od baráku k baráku, zpívali a k temu
jim hrála pěkně z vesela Pivoňka.
U někerých dostali něco dobrého na
zub, ale hlavně nějaké to vínečko nebo
štamrličku dobré slivovice. Chodili celé
dopoledňa až do trech hodin. Za tů
dobu sa kasička pekně naplnila, stejně
jak starý kočárek, v kerém ale nebyly
peníze nýbrž víno a inačí dobroty
k pití. Tento kočárek pak putoval aj
na kepácký krojový ples, kerý sa ten
deň konal, a predstavoval naše
chasovní díťa.

Po náročném dni sa chlapci zešli
v horní hospodě, kde odpočívali, jedli

a pili a poslůchali Pivoňku celý zbytek
dňa. Společnost už jim dělaly aj
někeré děvčata. Fašank je tradiční
akca, na kerů sa dycky šecí těšíme.

No a tretí akca, kerá sa letos udála
byly Velikonoce. My děvčata jich moc
nemosíme, ale chlapcom sa tuze lůbjá.
Začly v nedělu 12. dubna tradičním
koštem vína a pokračovaly v pondělí,
kdy sa krojovaní chlapci zešli v kostely
v 8 hodin na mšu. No a ze mše sa
vydali obcházat krojované děvčata a
porádně jich vyrócat, aby nebyly
prašivé. Tento rok měli dokonca dvě
velké róce, tá věčí měrala pres dva
metre. S velkýma rócama to ani tak
nebolelo, ale každý měl eště svoju malů
a na tů pěkně prytlačil. My děvčata
sme chlapce na oplátku pohostily pitím
a jídlem.

Kluci chodili celý deň a zakončili
ho kde jinde než v hospodě, kerú
samozrejmě nevynechávali ani během
dňa.

Další akců, kerů my chasa
společně s obců porádáme sů
Májové hodky a tý sa uskutečňá
16. května.

Lohovecká chasa
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Proč zpevňujeme cesty mezi sklepy
Na začátku letošního roku byla zahájena už druhá etapa

budování sklepních uliček. Proto jsme začali zpevňovat cesty
mezi sklepy zaválením recyklátu. Financování této akce se
děje z přísně účelové dotace poskytnuté Nadací Partnerství
ve spolupráci s obcí. Každá vynaložená koruna z rozpočtu
obce na tuto akci je doplňována z rozpočtu nadace
čtyřnásobně, takže z velké části je projekt financován Nadací
Partnerství. Do projektu se zapojují občané a vinaři.  Projekt
vlídná hnízda mezi hlohovskými sklepy řeší zpevnění cest,
doplnění mobiliářem (stoly s lavicemi, grilovací krby,
přibude ještě značení další lokality, umístění poutače apod.)
O umístění mobiliáře obec jedná s vinaři, některé prvky byly
zapůjčeny i např. před kulturní dům k případnému využití
při konání  společenských akcí jako např. koštu vín.
Zpevňování cest tímto způsobem je v cenových relacích
projektu, který celkově – tedy i s ostatními výdaji nepřesáhne
částku 120 – 150 000,− Kč. Jsme velmi rádi, že se do tohoto
projektu zapojili vinaři i občané a jsme schopni zkulturnit i
přístupové cesty do těchto lokalit vytrháním starých
náletových dřevin

Charakter zpevnění cest odpovídá finančním možnostem
projektu. Celkový příspěvek od Nadace Partnerství bude 85
tisíc korun.

Všechny komunikace v obci a některé ulice – zejména mezi
dvory jsou ve velmi špatném stavu. Občané se proto ptají, proč
zpevňujeme cesty mezi sklepy a neřešíme komplexně nové
asfaltové cesty v těchto meziuličkách. Finanční příspěvky, o
které je obec nucena se opřít, protože vlastní rozpočet musí
šetřit na chystanou rozsáhlejší investiční činnost v rámci

budování inženýrských sítí ke stavebním parcelám, sběrného
dvora, výměny oken, zateplení a řešení dvorního traktu budovy
základní školy a další, jsou poskytovány POUZE účelově na
daný projekt a dané téma. Proto rekonstrukci některých
komunikací, které je nutné řešit celkově včetně odvodnění,
předcházejí rekonstrukce dílčí, objemově mnohem menší a
zcela účelové. Totéž platí o rekonstrukci chodníků, ty se dají
řešit tzv. nahotovo jen tam, kde se nepočítá s výkopy kvůli
překládkám vodovodního řadu nebo jiných sítí či není zcela
vyloučena kabelizace alespoň některých rozvodů.

Všechny tyto kroky jsme schopni občanům zdůvodnit.
Je nasnadě, že někteří Hlohovčané by si přáli nové vozovky
i mezi dvory a vysprávku chodníků u svých domů co nejdříve
a nedají si nic vysvětlit. Chodníková anabáze je v Hlohovci
natolik aktuální, že máme někdy tendenci zapomínat, že je
nutno dříve zakopat tu drátovou šněrovačku nad našimi hlavami
(myšleno venkovní vedení nízkého napětí a rozvody telefonních
kabelů) a potom se teprve vrhnout na zkvalitnění chodníků.
Prozatím je obec vstřícná alespoň k žádostem občanů
o chodníkovou dlažbu na vyspravení či vybudování nových
chodníků před domy v ulicích se zástavbou rodinných domů.
Úprava chodníků z případné finanční dotace získané úspěšnou
účastní v soutěži Vesnice roku 2008 od ministerstva pro místní
rozvoj se bude týkat těch částí, které jsou občansky velmi
frekventované – cesta Dědinou ke hřbitovu, kde se neprojektuje
překládka telefonní rozvodné sítě a prodloužení chodníku od
zastávek autobusů a obchodního střediska směrem k obecnímu
úřadu až po ulici Ke kostelu.

Jana Vlková

Z e   š k o l y   a   š k o l i č k y

Ve dnech 8.−11.12.2008 proběhla v Základní škole a
Mateřské škole Hlohovec kontrolní činnost České školní
inspekce se sídlem v Brně. Čtyřčlenný tým inspektorů se
zabýval zejména zkoumáním kvality školních vzdělávacích
programů základní i mateřské školy a jejich realizací v praxi,
podmínkami výuky, úrovní pedagogické práce na obou
pracovištích i čerpáním finančních prostředků a účelových
dotací ze státního rozpočtu.

Od poslední kontroly, která ohodnotila práci školy jako
vynikající, uplynuly čtyři roky a za tu dobu se mnohé
změnilo ještě k lepšímu. Ve všech třídách základní i mateřské
školy je nový výškově stavitelný nábytek a další vybavení,
umožňující kvalitní výuku a hry dětí, nejmodernější
didaktická technika včetně interaktivní tabule a prostředí
působí příjemným estetickým dojmem. V mateřské škole
jsme byli upozorněni na celkově nevyhovující dispoziční
řešení budovy, což však souvisí s jejím stářím a tehdejšími
stavebními zvyklostmi a tuto skutečnost nelze tak lehce a
jednoduše změnit.

Úroveň pedagogické práce na obou pracovištích, tedy
v základní i mateřské škole byla inspekčním týmem vysoce
oceněna, díky zkušenostem učitelek a jejich ochotě stále se
vzdělávat se nám daří zcela naplňovat cíle školních

Výsledky inspekční činnosti v ZŠ i MŠ Hlohovec
vzdělávacích programů. Kladně byla hodnocena zajímavá
prezentace učiva, střídání různých metod a forem práce ve
výuce, využívání didaktické techniky už od 1. ročníku a
také příjemná rodinná atmosféra malé venkovské školy i
způsoby chování dětí  k inspektorům a pedagogům. Mnohé
aktivity žáků jako jsou školní rádio Čtyřlístek, časopis
Školáček či akce Školní kmotři byly pojmenovány jako
originální a příkladné. Také zjištění, že se žáci ve volném
čase mohou zapojit do 13 zájmových kroužků realizovaných
ve škole, hodnotila inspekce jako nadstandardní a přínosné.
Škola se často a úspěšně zapojuje do různých okresních i
celostátních soutěží. Tím můžeme dokázat, že i žáci
z venkovských malotřídek jsou velmi dobře připraveni a jsou
schopni dosáhnout výsledků srovnatelných s velkými
městskými kolosy. Tuto skutečnost dovedl ocenit také
inspekční tým, protože právě v době výkonu inspekce jsme
se zúčastnili předávání 1. ceny v celostátní soutěži Dětský
čin roku v Praze. Česká školní inspekce nám vyšla vstříc  a
umožnila žákům 5. ročníku i pedagogům převzít krásné
ocenění a finanční dar.

Všichni zaměstnanci mateřské i základní školy si zaslouží
velké poděkování za jejich příkladnou práci, protože ukázali

(Pokračování na str. 10)
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Plesová sezona v základní škole
Základní škola zahájila svou letošní plesovou sezonu 7. února svým již tradičním

školním plesem s názvem  2. školní reprezentační ples, který pořádala ve spolupráci
se Základní školou Lednice a pod záštitou Petrklíče, občanského  sdružení k podpoře
ZŠ a MŠ Hlohovec. K tanci a poslechu hrála tentokrát skupina TEACHERS, složená
z řad učitelů Gymnázia Břeclav.  Tuto skupinu si vybrala po dohodě s námi ZŠ Lednice,
a jelikož byl  sál  zaplněn hosty do posledního místečka,  můžeme jen konstatovat, že
tato volba byla správná.  Slavnostní předtančení plesu žáky osmých a devátých tříd
ZŠ Lednice pod vedením paní učitelky Chrástkové navodilo u všech hostů tu pravou
plesovou nostalgii, ke které patří především elegantní tanec.  Ten si hned vzápětí
mohly vyzkoušet všechny odvážné dámy, které měly volbu svého tanečního partnera
pevně ve svých rukou.  Jednalo se o dámskou seznamovací volenku, kdy tanec
provázela ladnost kroku a společná konverzace tanečních párů, které se během tance
několikrát prostřídaly.  Na hladký průběh plesu po celou dobu večera dohlížel náš
organizační tým. Velký podíl na hladkém průběhu  plesu měl pan zástupce ZŠ Lednice,
Standa Straškrába, který se hravě a s vtipem ujal slavnostního vyhlášení tomboly,
o kterou se mimo jiné zasloužili jak hlohovečtí, tak ledničtí podnikatelé, rodiče a
přátelé školy, a my si této Vaší pomoci, vážení rodiče, velmi vážíme. Výtěžek z plesu
byl spravedlivě rozdělen mezi obě školy a bude použit na jejich provoz.

Naším dalším plesem, který jsme pořádali, byl Dětský maškarní ples aneb
CESTOVATELSKÝ BÁL, který se konal dne 15. února. K tanci a poslechu hrál DJ
Budín Světoběžník. Organizaci plesu řídil pořadatelský tým letušek ČSA Paríž, který
odlétal  po dobu maškarního plesu na cestu kolem světa. Během letu vystoupil taneční

Soutěž Gentleman třídy byla malým třídním projektem. Vznikla zcela
nahodile v návaznosti na neustálé hádky a „boje“ v mé třídě, které se
odehrávaly  prý jen z legrace, avšak na můj vkus až příliš často a měla
přispět ke zlepšení vzájemných vztahů ve 2. třídě.  Žádné dívčí války a
soupeření  kluci proti holkám, bylo potřeba naučit je chovat se k sobě
hezky a posílit kamarádství mezi oběma pohlavími.

Stát se gentlemanem se nemohlo podařit jen tak někomu. Chtělo to
mít přesvědčení a nadšení pro správnou věc, snahu někomu pomoci,
s úsměvem udělat dobrý skutek, pochválit či poradit. Počáteční rozpaky
brzy pominuly a já s úsměvem pozorovala, jak se kluci snaží, dělají
svým spolužačkám pomyšlení a tím získávají  své body. Musím říct, že
ve třídě  zavládlo velké nadšení, díky chlapecké galantnosti a snažení
přibylo dívčích úsměvů  a na nějaké válčení se zapomnělo. Po týdenním
soutěžení chlapců se role obrátily, protože i dívky chtěly klukům ukázat,
že jim dovedou rády a ochotně pomoci.

A jaké skutečné činy naši malí gentlemani vykonali?  Tak například

Vítězný gentleman Radimek Zoubek v doprovodu
spokojených dívek.

Organizační tým školního plesu −
spolupráce ZŠ a MŠ Hlohovec a ZŠ
Lednice. Na fotografii (zleva) Hana
Sítková, Ladislav Dostál, Stanislav
Straškrába.

kroužek při ZŠ Hlohovec a mažoretky z Valtic, nechybělo ani soutěžení
a dovádění masek. Taneční parket aneb letištní hala praskala jako
každoročně ve švech a nás to jen utvrzuje v úvahách, proč pořádat
tento ples. Největším lákadlem je vždy pro všechny děti bohatá tombola,
na které máte i tentokrát zásluhu vy, naši místní podnikatelé, rodiče
našich žáků a přátelé školy. Také základní škola se podílí na tombole,
zakupujeme vždy hlavní cenu. Tou letošní byla dětská koloběžka.

Co říci závěrem. Rok se s rokem sejde a plesová sezona bude opět
tady. My se na ni už teď moc těšíme. Ještě jednou děkuji všem, kteří nás
touto cestou podporujete, nezanevřete na nás a my se vynasnažíme
prezentovat se Vám všem jen v tom nejlepším světle.

Mgr. Elena Jankovičová

Lohovecké děti 3.tisíciletí aneb gentlemani ještě nevymřeli

podali spolužačce židli, pomohli sesbírat křídy, půjčili pero či gumu, nachystali věci na další hodinu, dali malý dárek a další milé
kamarádské skutky. Jak je vidět, když se chce, všechno jde, v pohodě a s úsměvem. Vítězným gentlemanem se stal Radimek
Zoubek, mezi dívkami zvítězila Veronika Drobiličová. Takže, milí hlohovčané, gentlemani v Hlohovci ještě nevymřeli, a to je
dobře! Mgr. Hana Sítková, třídní učitelka
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Výsledky inspekční činnosti v ZŠ i MŠ Hlohovec

a denně ukazují své pedagogického mistrovství, ve kterém
nechybí láska k tomuto krásnému učitelskému povolání a
poslání. Vysoké hodnocení České školní inspekce jsme si i
nyní obhájili, což je naší výbornou vizitkou a zároveň
opětovným  závazkem do budoucna. I nadále se budeme
snažit být vynikající školou, na kterou může být náš zřizo−
vatel Obec Hlohovec pyšný, a doufám, že se nám podaří

překlenout nepříznivé období, související s nízkým počtem
dětí v Hlohovci. Taková škola jako je ta naše přece nemůže
zaniknout! Držte nám palce.

Podrobná inspekční zpráva je vyvěšena na internetových
stránkách naší školy www.zshlohovec.cz, kde na ni můžete
nahlédnout.

Mgr.Hana Sítková, ředitelka školy

(Dokončení ze str. 8)

V týdnu od 9. 3 . 2009  do 13. 3. 2009 si mohli
rodiče, kteří mají zájem o umístění svého dítěte
do MŠ v Hlohovci ve školním roce 2009/2010
vyzvednout v naší MŠ přihlášku.
Maminky přicházely průběžně se svými dětmi a využily
možnosti seznámit se s prostředím a vyzkoušet si pobyt
svých dětí v kolektivu. Za přítomnosti rodičů novým
dětem pobyt v kolektivu nedělal problémy.

Doufejme, že jim tento elán vydrží  a budou se cítit
v MŠ dobře i bez přítomnosti rodičů, čímž tito malí
školáčci udělají určitě radost  nejen nám, ale i svým
 i rodičům.

A tak se všichni těšíme na září, kdy nám do MŠ
nastoupí 13 nových školáčků.

Marie Baránková
učitelka MŠ Hlohovec

Tak jako každoročně, i letos, jsme začá−
tek masopustu v mateřské škole oslavili
karnevalem.

Uskutečnil se ve středu 4. 3. 2009.
Byl to bál jak se patří − se vším všudy: nejdříve

se uskutečnila promenáda masek , následovala
taneční zábava, po které přišlo vhod vydatné
občerstvení. Samozřejmě, že nechybělo ani
vyhodnocení nejlepších masek.

Všechny masky byly krásné a nápadité, a proto,
jak již to bývá u nás zvykem, nemohlo to dopadnout
jinak, než že vyhrály všechny. Že si to děti náležitě
užily, posuďte sami.

Marie Grandičová
učitelka MŠ Hlohovec

Zápis dětí v mateřské škole

Karneval v  mateřské škole

Toulavý ventilek
Neděle 17. 5. 2009

Sraz v 10.00 hodin před lázněmi v Lednici
Cyklistika Lednicko−valtickým areálem

s odborným výkladem.
Cena 30,− Kč
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme  Vítáme mezi námi

Opustili naše řady

Leden
Bartolčicová Františka Lednická 178 60 let
Drobiličová Rosalie Dědina  48 83 let
Garčic Jan Dolní konec 127 60 let
Havelková Anna Na kopci 111 86 let
Machálková Marie Dědina 273 82 let
Miškeřík Svatopluk Dědina 62 50 let
Pekárková Anežka Hlavní 126 91 let
Šenková Terezie Ke kostelu 179 82 let

Únor
Grandičová Marie Dědina 442 60 let
Odstrčilíková Anežka Lípová 237 83 let
Poláková Milada Hlavní 189 81 let
Prajková Růžena Dědina 201 85 let
Štěpánková Ludmila Dědina 42 81 let

Březen
Baránková Marie U sadů 387 85 let
Bartolčicová Marie Hlavní 157 83 let
Bergauerová Ludmila Lednická 461 50 let
Drobilič Jan Lípová 263 60 let
Drobiličová Růžena Chalupky 240 87 let
Jankovičová Jitka U sadů 409 50 let
Vymyslický Jiří Na kopci 91 50 let

Ve společenské rubrice blahopřejeme občanům
slavícím tzv. kulatá životní jubilea, a to 50, 60, 70, 80
a všem starším.

Jménem všech našich spoluobčanů si dovolujeme
blahopřát všem jubilantům, kteří svá životní jubilea
oslavili lednu, únoru a březnu letošního roku.

Společenskou rubriku připravuje Veronika
Radkovičová

Dne 1. ledna 2009 se manželům Bohdaně a Janu
Drobiličovým (Chalupky 84) narodil syn Lukáš.

Dne 25.února 2009 se manželům Janě a Josefu
Vlašicovým (Dědina 520) narodila dcera Albína.

Dne 26. února 2009 se manželům Monice a Janu
Nejeschlebovým (Šulaperk 527) narodil syn Jan.

Dne 10. března 2009 se manželům Gabriele a
Ladislavu Fendrichovým (Ke kostelu 435) narodil syn
Lukáš.

Dne 15. března 2009 se Janu Nejeschlebovi
(Dědina 9) a Daně Loziášové narodila dcera Eliška.

Dne 3. února 2009 zemřel ve věku 00 let  pan Karel
Stratil (Hlavní 323).

Dne 7. února 2009 zemřela ve věku nedožitých
89 let paní Marie Štěpánková (Lípová 266).

Dne 13. února 2009 zemřela ve věku nedožitých
59 let paní Františka Ondráčková (U rybárny 352).

Dne 5. března 2009 zemřela ve věku nedožitých
91 let paní Anna Malinkovičová (Hlavní 135).

Jménem redakce vyjadřujeme pozůstalým
upřímnou soustrast.

Letos popřála

starostka obce

k 91. narozeninám

paní

Anežce Pekárkové

(Hlavní 126).
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Zimní příprava
Hlohovec  − Kostice           1  :  3  (0:2)   Valachovič
Drobilič Josef – Jaborník, Mlátilík, Šaier, Uhlík – Koryčánek St.(45
Vlašic K.), Liščinský,Valachovič, Drozd – Koryčánek A., Křivánek

Hlohovec – Valtice    2  :  1  (1 : 1) Valachovič, Buriánek
Drobilič Jan ( 45 Drobilič Josef) –Šaier, Mlátilík, Košťál, Uhlík – Koryčánek
Ant., Buriánek, Tuček, Valachovič, Drozd – Křivánek

Hlohovec  −  Tvrdonice     2  :  3  (0 : 1)  Liščinský 2
Drobilič Josef (45 Švenda ) – Drobilič Jan, Tuček, Vlašic K(
55Uhlík).,Šaier, − Koryčánek A( 55 Holkovič).,Mlátilík, Buriánek,
Liščinský – Valachovič,Vymyslický (20 Drozd)

Hlohovec  −  Lednice   0  :  5  ( 0 : 2 )
Švenda (45 Drobilič Josef) – Šaier ( 60 Koryčánek St.), Tuček, Drobilič
Jan (60 Vlašic Karel),Drozd (65 Švenda) – Koryčánek Ant.,Mlátilík,
Liščinský,Křivánek – Valachovič, Uhlík (45 Jaborník)

Hlohovec  − Lanžhot  1  :  1  ( 0 : 0 )  Liščinský
Drobilič Josef – Jaborník, Tuček, Pekárek, Drozd – Koryčánek St (45
Vlašic K.)., Buriánek, Mlátilík, Koryčánek A.( 45 Uhlík) – Valachovič,
Liščinský

Hlohovec  − V. Bílovice   5  :  3  ( 2 : 3 ) Mlátilík 2, Liščinský 2,
Tuček
Švenda ( 45 Drobilič Josef) – Drobilič Jan (45 Koryčánek St.), Tuček,
Vlašic K( 45 Šaier)., Jaborník( 45 Kaňa) – Koryčánek A(75 Drozd).,
Buriánek, Mlátilík, Drozd(45 Snopek) – Valachovič(75 Drozd), Liščinský

Hlohovec  −  Břeclav  B    3  :  1  ( 0 : 0) Tuček, Mlátilík,
Liščinský
Drobilič Jos (45 Švenda) – Jaborník, Burianek, Vlašic (45 Snopek),
Kaňa – Koryčánek St45 Tuček)., Koryčánek A., Mlátilík, Drozd –
Valachovič, Uhlík (45 Liščinský)

Hlohovec  −  Břeclav dor.   3  :  3  ( 3 : 1) Mlátilík 3
Drobilič Jan (45 Drobilič Jos.) – Šaier  (55 Švenda) Burianek, Kaňa,
Drozd (70 Uhlík) – Koryčánek A. Pekárek , Mlátilík, Snopek (50 Vlašic)
– Valachovič, Liščinský

Hlohovec   −   Mikulčice   1  :  4  ( 0 : 0 )  Valachovič
Drobilič Jos. (45 Švenda) – Šaier, Pekárek , Drobilič Jan, Kaňa –
Koryčánek St, Mlátilík ( 30 Uhlík), Tuček, Drozd – Valachovič,
Liščinský

Ples sportovců,
discoples

V polovině února a března pořádali místní
fotbalisté své dva tradiční plesy. Na plese
sportovců, který navštívilo 130 platících
návštěvníků, zahrála dechová hudba Mistří−
ňanka. Zpestřením  bylo vystoupení tří břišních
tanečnic. Hlavní cenu v tombole, automa−
tickou pračku, si odnesl Pekárek Emil.

Tradiční discoples byl, stejně jako v letech
minulých, nejnavštěvovanější akcí zimního
období. Letos ho navštívilo 327 platících
tanečníků, kterým k tanci hrála skupina
Kombet.

Tentokrát se v tombole štěstí usmálo na
Martina Křena, který si může zapojit k počítači
novou tiskárnu. Na obou akcích se všichni
skvěle bavili, ale největší radost měl pokladník
Sokolu, kterému přibude do pokladny na
šedesát tisíc korun.

P ř í p r a v n ý   z á p a s
Hlohovec  −  Březí     2  :  1  ( 2 : 1)   Drozd 2
Švenda ( 45 Drobilič Jan) – Jaborník ( 45 Šaier ), Machovský, Pazdera, Kaňa – Koryčánek Ant.,Pekárek
( 45 Pivoluska ), Tuček,Drozd – Valachovi, Cabal ( 45 Snopek)

M i s t r o v s k é   z á p a s y
Blatnice  −  Hlohovec   2  :  1  ( 1 : 0 ) Křen
Drobolič Jan – Jaborník (85 Šaier), Machovský, Valachovič, Pazdera( 30 Pesau) – Kaňa,(55 Liščinský)
Tuček, Křen,Drozd – Koryčánek A., Pekárek

Lanžhot  −  Hlohovec   3  :  1  ( 2 : 0 ) Kaňa
Švenda – Jaborník, Machovský, (50 Matušek) Pazdera, Kaňa – Šaier (30 Tuček) Koryčánek (30 Drobilič
Jan), Křen , Drozd – Valachovič, Liščinský

Hlohovec  −  Hroznová Lhota    0  :  4  ( 0 : 1 )
Švenda – Drobilič Jan, Valachovič (45 Pazdera), Tuček, Kaňa (70 vyloučen) – Jaborník, Křen (65 vyloučen),
Pivoluska, Drozd – Pekárek (80 Uhlík), Liščinský (80 Koryčánek St.)

Vlkoš  −  Hlohovec  4  :  0  ( 3 : 0 )
Švenda – Drobilič, Málek, Valachovič, Drozd(60 vyloučen) – Kaňa, Tuček, Pekárek, Pivoluska – Liščinský
(65 Šaier), Sedláček (65 Uhlík)

Ing. Rudolf Techtl z Břeclavi nám zaslal své fotografie i s komentářem ze Zimního poháru,
v němž zvítězili hlohovečtí fotbalisté. Zápasy proběhly na hřišti klubu Olympie Stará Břeclav
dne 21. února 1960.

Na fotografiích je hlohovecké mužstvo a střelec vítězné branky pan Jaroslav Vlk.
Děkujeme panu Techtlovi za poskytnutí fotografií.

Z historie hlohoveckého fotbalu


